
 

BESTYRELSESMØDE i SKARREV SOMMERHUSFORENING 

d. 10. april 2021 v/Ernst Carstensen 

Til stede:  

Formand Christian Rasmussen (CR), Næstformand Ernst Carstensen (EC), Kasserer Steffen Bramsen 

(SB), Sekretær John Mols (JM), Bestyrelsesmedlem Anna Larsen 

Afbud: Ingen. 

 

 

 
1. Godkendelse af referat fra sidst. Enkelte opgaver var ikke blevet løst. Disse blev genopfrisket. 

a. CR undersøger ved kommunen omkring hvordan foreningens navn er havnet på 

beredskabsplanen for kommunen, således at foreningen skal stille med mandskab ved 

ekstremt højvande i fremtiden. Konkret skal foreningen sætte bom op ved nedkørslen til 

stranden.  

b. JM undersøger ejerforhold ved kommunen med legeplads/trampolin. 

c. Ansvarsplan for bestyrelsen udsættes til senere møde. 

 

2. Et medlem havde henvendt sig vedr. gadeskilte (udformet som byskilte) i området som trængte til 

at blive genopfrisket/fornyet. 

a. Bestyrelsen var enige om at såfremt der skulle gøres noget så skulle det være ens for alle 

gadeskiltene og der skulle gives tilladelse fra de fra alle foreninger. 

 

 

 

 

 

 

 



 

3. Et medlem havde et ønske om at hastighedsskiltenes placering på Skarrevvej før og efter indkørslen 

til Fiskerstien blev taget op til ny vurdering, da et medlem ikke mente de virkede efter hensigten. 

Derudover var der et ønske om et skilt med farlig vejsving forude blev opsat. 

a. Bestyrelsen så på det fremlagte materiale og 

var enig om at skiltenes placering var 

tilfredsstillende som de var. 

Koordinationsudvalget i Skarrev havde 

sammen med kommunen og Politiet fundet 

den bedste løsning der kunne opnås.  

b. Bestyrelsen var dog positivt indstillet på at et 

skilte med ”farligt vejsving” forude godt kunne have en positiv effekt. 

Koordinationsudvalget (møde d. 28/4-21) var dog ikke positivt indstillet på at gå videre med 

skiltet, da de ikke mente det havde den ønskede effekt. 

c. Foreningen opfordrer igen til at hastighedsbegrænsninger i området overholdes. 

 

4. Et medlem havde foreslået at foreningen evt. kunne samle medlemmer til Ren Natur projekt hvor 

foreningen kunne tjene kr. 3000,-. Pga. deadline nåede vi ikke at tilmelde dette i denne omgang.  

 

5. Der var blevet etableret/reetableret en ”høfte” tæt på foreningens øst badebro. Foreningen havde 

ikke kendskab til dette og JM har undersøgt lovligheden i dette efter flere medlemmer havde 

henvendt sig.  Etablering eller reetablering kræver tilladelse fra bl.a Kystdirektoratet jf. 

https://naturstyrelsen.dk/media/nst/67905/vejledn_til_lov_om_kystbeskyt_2009_15sep(1).pdf  

a. JM bringer det videre til øvrige foreninger i området men Skarrev Sommerhusforening var 

umildbart ikke indstillet på at gå videre med et krav om lovliggørelse. 

b. JM har hørt den private initiativtager omkring grundlaget for dette. Bestyrelsens holdning 

var at man på det kraftigste henviser til at følge gældende regler, når det er uden for ens 

egen matrikel. Dette uanset om det er værdifuld eller forskønnende. 

c. Ud fra koordinationsudvalgets møde d. 28/4-21 var der flertal for at JM skulle viderebringe 

oplysningen til den private initiativtager til høften, at han skulle få bragt formaliteterne 

iorden så høften blev lovliggjort eller hvad myndighederne besluttede. Desuden fandt man 

ikke private tiltag som var foranlediget på egen hånd for ok. Sagen følges. 

 

https://naturstyrelsen.dk/media/nst/67905/vejledn_til_lov_om_kystbeskyt_2009_15sep(1).pdf


 

 

 

6.  Borde/bænke. Der blev aftalt af foreningen indkøbte et ekstra bord/bænkesæt til området.  

a. CR sørger for dette.  

 

 

7. JM foreslog om der i 2021 eller 2022 evt. kunne 

etableres ”Skarrev Løbet”  hvor der på en given dato 

blev løbet Skarrev rundt. JM arbejdede videre med 

dette og havde kontakt til en lokal løbeklub som evt. 

kunne stå for løbet og Skarrev Sommerhusforening var 

vært med diverse telte, salg af øl/vand og pølser.  

 

8. Nabohjælp. Da der desværre har været indbrud i området 

(ultimo marts) opfordres alle i området til at tilmelde sig den 

gratis tjeneste NABOHJÆLP. www.nabohjaelp.botrygt.dk  

a. Aktuelt så er der 25 sommerhuse i Skarrev tilmeldt.  

b. Ved indbrud eller anden usædvanlig adfærd kan 

brugere give hinanden besked.  

c. JM kontakter foreninger i området om tilladelse til at 

sætte Nabohjælp skilte op som betales af Skarrev 

Sommerhusforening. 

 

 

 

 

http://www.nabohjaelp.botrygt.dk/


 

9. Etablering af trappe (udbedring) mellem Skarkær 108 og 41 

a. Bestyrelsen er enige om at indkøbe materialer til at udbedre trappen. Arbejdet vil blive 

udført ved frivillig arbejdskraft.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

10. Generalforsamlingen var planlagt til maj 2020 men Bestyrelsen har valgt at udsætte dette. Dato 

følger. 

 

11. Økonomi 

a. Saldo pr. 31/12-2020 kr. 94.650,19 

b. Kontingent udsendes til betaling senest 1. maj 2021 

12. Koordinationsudvalget havde d. 28/4-21 mødes med ARWOS omkring ny affaldsplan som vil 

komme til at berøre området. Det forventes at der på generalforsamlingen kan informeres om de 

muligheder der er for affaldsløsning.  

 

 

 

 



 

Ønsker du også at reklamere for Skarrev området og foreningen så 

henvend dig til et bestyrelsesmedlem og få et klistermærke til bilen 

eller postkassen       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

INFO: 

I området har der været snak om at det fælles koordinationsudvalg for alle foreninger hvor en 

repræsentant for hver forening er repræsenteret (Skarrev Sommerhusforening, Skovskifte 

Grundejerforening, Skarrev Grundejerforening & Kaptajn Jens Rasmussenvej) var blevet nedlagt. Udvalget 

er ikke nedlagt, men har blot ikke haft opgaver.  

 

 

Mvh 

 

Bestyrelsen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


